
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 5. marts 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1005
Vil ministeren snarest melde tilbage om, hvorvidt de to stoffer 6PPD og 6PPD-quinon
tages ind i Novana-programmet? Og i så fald, hvornår forventer ministeren så, at dette
kan ske? Spørgsmålet stilles i forlængelse af svar på MOF alm. del – spørgsmål 486-489.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Nordqvist (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Nordqvist@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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